
Skolebestyrelsesmøde  
Dato: 15. august 2022 

Tid: 19.00- 21.00 

Sted: Personalerummet 

Indkaldt af: Anne Krog 

Referent: Teddy Madsen 

Ordstyrer: Anne 

Deltagere:  Jacob Therkildsen Madsen, David Sommer, Mikael Lillebæk Clausen og Tanja Ry Nielsen, 

Karen Vinge Pedersen, Flemming Mortensen, Teddy Madsen og Anne Krog Kristensen 

Afbud: Steen Due, Frank Holm,  

 

Referat 

1. Godkendelse af 
dagsorden og referat 
opsamling fra sidst 
/Anne 
5 min. 

 Referat godkendt, ikke nyt til 
dagsorden.  

2. Konstituering af 
bestyrelsen og 
fordeling på udvalg. 
/Anne 

Valg af formand og 
næstformand. 
Ad hoc udvalg: 
-Principper – opfølgning. 
-Rettighedsrådet 
-Økonomi 
-Personalets dag 
- samarbejde med 
forældreråd 
-Trafik 
-Bufferbus 
- ?? - nye ideer? 
- SFO 

Formand: Anne 
Næstformand: Jacob T. M.  
Medlem: Frank 
Medlem: Mikael 
Medlem: David 
Medlem: Tanja 
Medlem: Steen 
 
Flemming giver et kort rids 
af hvad opgaven i 
rettighedsrådet går ud på.  
Baseline, tryghedsvandring, 
m.m. Mødedagen er ikke en 
fast dag, men bliver rullende 
hen over ugen. Første møde 
1.9.  
 
Anne giver et indblik i hvad 
de forskellige udvalg 
arbejder med og indeholder.  
 
SFOén er rep. i 
skolebestyrelsen via 
Flemming og Karen, men 
SB´s forældrevalgte kan 
godt have et ”ben” ind i 
SFOén.   



 
Ad hoc udvalg: 
Principper: David, 
Flemming, Frank,  
Rettighedsrådet: Tanja,  
Personalets dag: Anne, 
Tanja 
Trafik: Afventer… 
Bufferbus: Steen, Jacob,  
SFO: Tanja 
Økonomi: Steen, Mikael,  
Samarbejde med 
forældrerådet: Anne, David 
Nye ideer:  

3. Status og info fra 
Teddy 

 Møde med skolechefen 
26.8. Godt i gang med det 
nye år. Et par hængepartier 
som vi får styr på efter 
mødet med skolechefen.  
Nyt skema efter 
efterårsferien.  
Bekymring omkring hvor 
hurtigt det går og om alt 
personale kan være 
med/følge med.  

4. Trafik omkring 
skolen/Anne 

10 min 

Opfølgning fra møde tidl. på 
året. 
Hvordan går det? 
- Kiss and goodbye. 
- kører forældre stadig op 
forbi gymnastiksalen? 
- Er det blevet meldt ud på 
aula? 
- Drøftet i elevrådet? 

Hvor sætter forældre elever 
af? Hvordan kan vi få alle 
ned i kiss and goodbye? Det 
ligger en plan for 
skolegården som bl.a. tager 
hensyn til at vi får trafik 
væk/afviklet ordentligt. 
Eleverne skal via elevrådet 
have kendskab til hvor man 
må og ikke må sætte af.  
 

5. Bufferbus/Steen 
10 min. 

Tilbagemeldinger fra andre 
skolebestyrelser? 
Hvad er næste skridt? 

De involverede skoler har 
været positive men har ikke 
et stort budget. Snakken går 
omkring hvad og hvordan 
man kan bruge og have 
brug for transport. Forældre, 
bedsteforældre m.fl.  

6. Evaluering på 

introduktion af ny 0. 

klasse. /Anne 

Infomøde i juni - i stedet for 

marts. 

Hvad var godt? Er der 
udfordringer i det? - hvad skal 

vi fremadrettet? 

Jacob fortæller at info mødet 
var et fint møde inkl. 
rundvisning på skolen. 
Informationen var der på det 
tidspunkt det skulle være 
der. Bl.a. har børnehaven 
været løbende på besøg i 



skolen. Kunne måske have 
været i to grupper. 
David: Enig med Jacob men 
manglede lidt struktur og 
fornemmelsen af at være 
holdt bedre i hånden.  
Mikael: var ikke helt ny så 
derfor mangler han ikke 
noget (kendte tingene). 
Børnehavens besøg på 
skolen er rigtig godt.  
Kunne godt lide formen fra 
tidligere.  
Stemningen og ånden skal 
præsenteres og mærkes 
blandt børn og forældre.  
 
Selve første skoledag 
virkede på nogle lidt kaotisk 
og u-planlagt. Skemaet var 
ikke helt færdigt og havde 
mangler ift. initialer, fag 
m.m.   
Kunne man bruge 
samarbejdet med 
børnehaverne mere? Hvem 
sidder hvor første skoledag 
m.m.  

7. Forældremøder – 
info fra 
skolebestyrelsen 
/Anne 
 

Fordeling, så alle klassser 
får besøg af en fra 
skolebestyrelsen til deres 
forældremøde. 

SB viser flaget på 
forældremøderne. Fortælle 
lidt om arbejdet og hvem vi 
er. Hvem vil være 
kontaktperson for; 
0. – Jacob, Mikael, David 
1. - Anne 
2. – Steen  
3. - Tanja 
4. - Steen 
5. - Jacob 
6. - Tanja 
7. - Frank 
8. - Anne 
9. - Tanja 
David laver et udkast til 
punkter fra SB på 
forældremøderne. David 
rundsender til SB.  

8. Planlægge dato for 

møde med forældreråd 

i efteråret. 

/Anne 

 SB møde den 7.11. bliver 
sammen med 
forældrerådene 19.00-21.00. 



9. Forældrehenvendels
e: Skal skolen 
modtage alle elever 
der ønsker at gå på 
skolen? /Anne 

Teddy gennemgår regler og 
retningslinier 

Skolens størrelse tager i 
betragtning kan vi så tillade 
os at sige nej til nogle. Vi 
har altid møde med elever 
fra andet skoledistrikt inden 
vi siger ja. Økonomi / elevtal 
/ klassestørrelse.  

10. Nyt fra 
skole og 
sfo 
15 min. 

Nyt siden sidst. Deling af 
oplevelser. 
 

Tanja deltager i begge 
samtalerunder ifm. 
ansættelser i SFOén.  
Godt i gang med skoleåret. 
2 nye kollegaer. Lene og 
Kasper. Begge i 
indskolingen. Første fagdag 
15.8. - UNICEF fagdag. Der 
er lavet charters i hver 
klasse som læner sig op ad 
artiklerne fra 
børnekonvensionen.  
Skoleboden starter op igen i 
år.  
Skal snakken omkring 
forældrekørsel op på alle 
møder eller hvordan gør vi 
det?  
Den skal serveres rigtigt så 
man ser gevinsten af det.  

11. Evt. 
 
 

Emner vi skal tage op på 
kommende møder. 

Mikael kommer ikke næste 
gang.  

Tak for i dag   

 

 

 


